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儿童节快到了，邀一邀童伴把童年找找，唱一唱童谣把忧愁丢掉，玩一玩童趣把压力减掉，用一颗童心把快乐拥抱。预祝你儿童节童颜大悦、幸福来到！以下是为您整理的《过61儿童节英语祝福语》，供大家赏阅。>【篇一】 1、儿童节，祝愿你重回童年，快乐相连！...
儿童节快到了，邀一邀童伴把童年找找，唱一唱童谣把忧愁丢掉，玩一玩童趣把压力减掉，用一颗童心把快乐拥抱。预祝你儿童节童颜大悦、幸福来到！以下是为您整理的《过61儿童节英语祝福语》，供大家赏阅。
>【篇一】
1、儿童节，祝愿你重回童年，快乐相连！
Happy children\'s day, I wish you were a boy again, connected!
2、儿童节到了，送你一颗快乐的童心！
Children\'s day is coming, send you a happy heart!
3、祝愿你拥有一颗纯真、快乐的童心。
Wish you have a pure childlike innocence and happy.
4、六一儿童节，祝愿你节日快乐无比！
June 1 children\'s day, wish your festival happiness!
5、童年真好！连回忆都是如此美好！
Childhood is really good! Even the memories are so beautiful!
6、去到孩子们中间，找回童年的欢畅！
Go between the children, back to childhood.
7、今天儿童节，祝愿超级儿童节日快乐！
Today is children\'s day, I wish the children happy holidays!
8、愿你像孩童般开心，像孩童般幸福！
I wish you happy like a child, like a happy childhood!
9、愿你六一心情妙，开开心心每一秒！
You would like to children mood, happy every second!
10、祝愿快乐无比、幸福无比、甜蜜无比。
May joy and happiness, and sweet.
11、送你一些童趣，愿你忧愁消，欢乐多。
Send you some tong qu, let you sorrow, joy.
12、儿童节到了，祝愿你快快长大免我牵挂！
Children\'s day is coming, wish you to hurry and grow up don\'t need my care!
13、祝福你，祝愿你儿童节快乐，一切如意！
Bless you, wish you a happy children\'s day, all the best!
14、祝愿现在的儿童节日快乐，健康成长！
Wish now children a happy holiday, healthy growth!
15、送你一张童颜，愿你青春驻，笑开颜。
Send you a dance the peacock, the youth\'s to you, you happy.
16、六一儿童节，愿你开心六一，幸福一生！
June 1 children\'s day, wish you happy children, happy life!
17、祝愿所有的朋友今天快乐满溢，找回童趣！
I wish all the friends happy today is full, tong qu back!
18、六一，朋友，祝愿你永远有颗快乐的童心。
Children, friends, I wish you a happy forever with childlike innocence.
19、儿童是希望，儿童是梦想，儿童节快乐！
Children is the hope, the child is a dream, a happy children\'s day!
20、但我们可以童年，童月，童日，童快乐！
But we can childhood, children\'s month, TongRi, happy boy!
21、六一儿童节，愿你童心常在，笑口常开！
June 1 children\'s day, wish you often in the childlike innocence, smile!
22、提前祝岁数大、心态小的朋友儿童节快乐！
Early to wish old big, small friends happy children\'s day!
23、童年一去不复，祈愿童心永固。儿童节快乐！
Childhood, not come back again wish childlike innocence is formatted. Happy children\'s day!
24、儿童节，跟着快乐的节拍，演绎快乐的幸福！
Happy children\'s day, follow the beat, deductive happy happiness!
25、儿童节又快到，不管年龄多少，快乐最重要！
And fast to the children\'s day, no matter what age, happiness is the most important!
26、像孩童一样释放五彩缤纷的气球，释放压力。
Like children release of colorful balloons, release pressure.
27、快点擦擦鼻涕，把它收好，祝愿你儿童节快乐！
Hurry up wiping your nose, put it away, I wish you a happy children\'s day!
28、让童年的快乐延续，让浪漫的童话伴你一生！
Let the joy of childhood, let romantic fairy tale with you a lifetime!
29、快乐很简单，简单才快乐，祝愿你六一节快乐！
Happiness is very simple, simple happiness, I wish you a happy children!
30、愿你永远怀揣一颗天真烂漫的童心快乐地生活！
May you always carries a childlike heart happy life!
31、祝愿全世界的儿童健康成长，快乐地度过每一天！
I wish the healthy growth of children around the world, happy to spend every day!
32、祝愿你快乐像儿童一样多，幸福像眨眼来的那么快。
I wish you a happy like a child, happiness come so fast like the blink of an eye.
33、儿童节就在那里，等你追忆，追忆着童真和快乐！
The children\'s day is there, waiting for you to recall, recall the childlike innocence and happiness!
34、送你一个棒棒糖，因为你可爱；送你一朵小红花。
Send you a lollipop, because you are cute; Send you a small red flowers.
35、请怀着一颗童心快乐地工作和生活吧，六一快乐！
With a childlike innocence, please work and live happily, happy children!
36、六一儿童节到了，祝可爱的孩子们，像初升的太阳。
June 1 children\'s day arrived, wish the lovely children, like the rising sun.
37、儿童节到了，忘掉烦恼，享受美好，幸福生活乐淘淘。
Children\'s day arrived, mellow, enjoy good, happy life tao tao.
38、看，儿童节快到了，我想让你重温童年忘记所有烦恼。
Look, the children\'s day is coming, I want you back to childhood to forget all my troubles.
39、一颗童心永远追随，美丽人生值得回味！儿童节快乐！
A childlike innocence forever to follow, beautiful life memorable! Happy children\'s day!
40、开支红酒，为这不属于我们的节日干杯！儿童节快乐！
Expenditure of red wine, for this is not belong to our holiday cheers! Happy children\'s day!
41、保持一颗童心，释放一下生活的压力。儿童节快乐无边。
Keep a childlike innocence, release the pressure of the life. Happy children\'s day.
42、童节到了，不管过去，只管现在，找回童真，尽情快乐！
The children\'s day, no matter in the past, just now, back to tong zhen, enjoy happiness!
43、今天是六一儿童节，愿你在记忆的海洋里快乐成长起来！
Today is June 1 children\'s day, wish you happy in the sea of memories grow up!
44、六一到了，小朋友挥着快乐的小手，记得儿童节要快乐噢！
Happy children, of children waving hands, remember the children\'s day to be happy oh!
45、在儿童节来临之际，我依然要祝愿你：童心永驻、永葆青春！
In the children\'s day approaching, I still want to wish you: childlike innocence be always and forever young!
46、儿童节，快给孩子放个假，抛开学习和任务，轻轻松松乐一下。
Children\'s day, give the child put a false, regardless of learning and tasks, easily happy.
47、一张甜美的笑脸，烦恼全不见，轻松快乐每一天。儿童节快乐！
A sweet smile, trouble all disappear, relaxed and happy every day. Happy children\'s day!
48、今天是你的节日，虽然已青春不再，童心需常盈你怀，六一快乐！
Today is you of festival, although has the youth no longer, childlike innocence to often you, June 1 happy!
49、快乐过六一，开心伴着你，跑跑跳跳打打闹闹，游戏书包糖果拥抱。
Happy children, happy with you, to run up and tear, game bag of candy to embrace.
50、儿童节祝愿小朋友们健康快乐，努力学习早日实现梦想！
I wish the children healthy and happy children\'s day, study hard will realize dream!!!!!
>【篇二】
1. Children\'s happiness, the innocence you forever! Aunt is ready for you to eat the teeth do not hurt the sugar, to taste, welcome to.
2. you will never Zhang Buda is the BaBy, I wish you happy holidays!
3. this is my message to you tomorrow (Do not Read), only to see tomorrow! Peep addiction ah! Naughty! Although still call you Look! Mezhe, you Zhang Buda! Happy Children\'s Day!
4. Zhu: Children\'s Day happy holidays! Guai, do not cry, a laugh! ! !
5. Happy Children\'s Day, the innocence of you forever! You always willing to maintain a Childlike Innocence.
6. the biggest desire is to you: the first Children\'s Day, another Youth Day, then Guoqinjie, another Mother\'s Day, another Father\'s Day, another Chung Yeung Festival.
7. Who says memories are not good? Although not a holiday, consider also happy: I wish you a happy June 1! :)
8. more than 20 years ago today, give you the information received did not, okay, I have not received Zaifayici: June 1 wish happy holidays!
9. text messaging to so happy with you gently hugging, difficult to see you Guaiguai Road, secretly Zoudiao trouble, particularly auspicious for your attention, so you always happy smile! 61 Happy!
10. notice: Tomorrow is your day. I wish you happy holidays in advance! Please click here to a kindergarten for Bangbang Tang, a silk Sassafras tsumu the nose, a Kaidang pants, urine is not a wetland. We would like to inform! !
11. the day hope you are happy like a teapot on the stove, although small Pipi burned the boiling hot, but still happy blowing whistles, braving the well-being of the bubble, the music Pidianpidian! I wish you a happy Children\'s Day!
12. Wukong painting a circle, Tang Seng security; Xiaoping drew a circle, Shenzhen prosperity; you draw a circle, you have a bedwetting. Children, happy holidays!
13. your life has just opened a first page and is willing to rising of the sun shining your beautiful poem years. Tomorrow belongs to you.
14. adults and children with permanent Childlike Innocence, children and adults together to mature.
15. the children are most pleased that the day is today, I wish the children happy holidays, learning and proGREss.
16. the grand ideal of the dark spirit, a young soul saffron.
17. the plants will not be room has a strong vitality. Do not you Fuxiong in the tent sleeping, the times are moving. Keep up with it forward!
18. the small people I wish you a happy holiday, with the wisdom of age with growth.
19. youth is the hope of life, but the wisdom of age to growth.
20. I thank God I have you, my children in this special day, I bless you.
21. you will never Zhang Buda is the BaBy, I wish you happy holidays!
22. I wish the children happy holidays, study well, every day, prossive, roof as a model.
23. in order to celebrate the \"June 1\" Children\'s Day, special preparations for more than 20 species of fruits, invite you to share 18:45 restaurant gathering.
24. Rose would also like to thank opened, the Children\'s Day will never Viiv!
25. when the peony in full bloom, swallows flying; legitimate Rose Michelia, Cherry cooked, the best time of year! Peony the United States less than you, than you cherry red, Xiaodi young girl, a happy Children\'s Day!
26. a socialist flower, is your ah. What happiness! You are the country\'s Baby, I wish the Children\'s Day Hooray!
27. the most wonderful childhood was originally a stage of life, then the child is a flower, is also a fruit, is a hazy smart, a never-income activities, a strong desire.
28. Happy Children\'s Day! Wishes to you always have a Childlike Innocence, every day Xiao Haha.
>【篇三】
1、童心不泯，天天开心！
Heart is still, every day happy!
2、愿幸福甜蜜蜜、快乐乐陶陶。
May happiness sweet honey and happiness be covered.
3、儿童节快乐、开心永远永远。
Happy children\'s day, happy forever.
4、童趣童真回归，扬眉开心开味！
Tong qu tong zhen regression, eyebrow happy taste!
5、六一儿童节，愿快乐为你呈现！
June 1 children\'s day, may happiness present for you!
6、愿你永驻花般笑颜！儿童节快乐！
You would like to spend as smile! Happy children\'s day!
7、预祝老小孩们节日快乐，无忧无虑！
Wish old children a happy holiday, so carefree!
8、儿童节玩得开心，老顽童快悦舒心。
Have a happy children\'s day, the old urchin yue shu xin.
9、儿童节，祝你重回童年，快乐相连！
Happy children\'s day, I wish you were a boy again, connected!
10、儿童节，愿你放下包袱，简单生活。
Children\'s day, wish you to put down the burden, the simple life.
11、儿童节到了，送你一颗快乐的童心！
Children\'s day is coming, send you a happy heart!
12、愿你拥有儿童般的快乐，幸福常驻。
May you have the happy like children, permanent happiness.
13、送你一只小风筝，放飞自己放松身心！
Send you a small kite, fly to relax yourself!
14、做一个永远快乐的孩子，儿童节快乐！
Do a always happy children, happy children\'s day!
15、小天使！妈妈永远爱你！儿童节快乐！
Little angel! Mom will love you forever! Happy children\'s day!
16、朋友，愿你忘记烦恼，拥抱快乐甜蜜！
Friend, you would like to forget the worry, embrace happiness sweet!
17、儿童节到来之际，愿你永驻花般笑颜！
Children\'s day coming, may you be always spend as smile!
18、送你一颗童心，愿你烦恼少，快乐多。
Send you a childlike innocence, let you worry, less happy.
19、像孩童一样攀爬楼梯，攀上人生的顶峰。
Like a child to climb stairs, climbing the peak of life.
20、愿你怀着一颗童心享受生活，收获快乐。
You would like to enjoy life with a childlike innocence, happy harvest.
21、六一儿童节到来，愿你年年岁岁是童年。
June 1 children\'s day is coming, wish you are many, many years childhood.
22、像孩童一样抹平细密的沙子，抹平忧伤。
Like children recover fine sand, flattening of sadness.
23、收到我的问候一定要笑，赏你一颗糖哟。
Receive my greetings must smile, enjoy you a candy.
24、祝福很真诚，你要很幸福，儿童节快乐！
Blessing is very sincere, you have to be happy, happy children\'s day!
25、寻找童年最喜欢的颜色，装扮美丽心情。
Looking for a childhood favorite color, dress up beautiful mood.
26、送你一只棒棒糖，让你的爱情充满甜蜜。
Delivers you a lollipop, let you of the love is full of sweet.
27、送你半只棒棒冰，好东西我们要懂得分享。
Send you half ice pops, only good things we want to know how to share.
28、儿童节到了，老中青们，大大方方乐起来。
Children\'s day is coming, to bring together, consumedly square square music up.
29、像孩童一样换上崭新的衣裳，换上好心情。
Like children put on new clothes, put on a good mood.
30、保持着一颗天真善良的童心。祝节日快乐。
Maintained a kind of childlike. Wishing you happiness during the holidays.
31、祝你如儿童搬容易满足、开心，笑口常开。
Wish you like children moved easily satisfied, happy, smile.
32、拥有一颗童趣，无忧无虑，艰难困苦都不惧。
Have a tong qu, carefree, hardship are not afraid.
33、童年，是人间的天堂；童心，是快乐的源泉。
Childhood, is a heaven on earth; Childlike innocence, is the source of happiness.
34、今天儿童节，我甘愿花一毛钱，祝你节日快乐！
Today is children\'s day, I am willing to spend a dime, wish you a happy holiday!
35、儿童节愿你童心童趣常相伴，开心快乐天天随！
Happy children\'s day to you childlike innocence tong qu often accompany, happy over every day!
36、六一儿童节到了，有什么不懂的，赶紧补补吧！
June 1 children\'s day is coming, have what not understand, a lot more quickly!
37、儿童节到，祝你快乐永远，童真永在，幸福愉快。
To the children\'s day, wish you happy forever, childlike innocence forever, happiness.
38、儿童节到了，愿美好的回忆永远留在你的记忆中！
Children\'s day is coming, wish you forever beautiful memories of memory!
39、愿你随时都保持一颗孩童般快乐的心，幸福生活。
May you always keep a heart of a happy childhood, happy life.
40、六一将令你无比激动，无比快乐！祝你儿童节快乐！
Children will make you very excited, very happy! I wish you a happy children\'s day!
41、愿你渡过一个充满欢笑的六一儿童节，祝节日快乐。
Wish you had a full of laughter in the June 1 children\'s day, wishing you happiness during the holidays.
42、今天是六一儿童节呢，节日快乐，记住下不为例啊。
Today is June 1 children\'s day, festival happiness, remember never again.
43、祝愿曾经是孩子的你：青春不老，保持一颗纯真的心。
Wish you used to be a child: young, keep a pure heart.
44、我还想要做个没心没肺的孩子，一直天真快乐每一天！
I also want to do a heartless child, always innocent and happy every day!
45、儿童节祝小朋友们健康快乐，努力学习早日实现梦想！
I wish the children healthy and happy children\'s day, study hard will realize dream!!!!!
46、儿童节到，短信祝福绕，祝你童颜不老，生活幸福美好。
Children\'s day to, SMS blessing, wish you dance the peacock not old, life happiness.
47、开瓶红酒，为这曾经属于我们的节日干杯！儿童节快乐！
Open a bottle of red wine, as it used to belong to our holiday cheers! Happy children\'s day!
48、岁月能带走你过节的权利，却带不走你一颗永远的童心！
The years can take away your rights of Christmas, but don\'t go with you a childlike innocence forever!
49、六一儿童节到了，愿你和孩子共同度过这个美丽的节日。
June 1 children\'s day is coming, wish you and your children together in this beautiful holiday.
50、今天是儿童节，愿你重拾童年记忆，青春常驻、永远不老！
Today is children\'s day, wish you to regain his childhood memories, youth permanent, never not old!
51、亲爱的朋友，儿童节快乐，祝你快乐每一天，幸福到永远！
My dear friends, happy children\'s day, wish you happy every day, happy forever!
52、儿童节到了，我又把你当成老顽童了。那就祝你节日快乐吧！
Children\'s day arrived, I take you as old urchin again. Then I wish you a happy holiday!
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